
 

 
 

 

Referat Generalforsamling d. 18.marts 2023 i Kulhuset. 

 

Velkomst v/ næstformand Susanne Spetzler 

 

Indlæg: Fremtiden for Vestervig skole v/ Henriette Steffensen formand for skolebestyrelsen på Vestervig skole 

Susanne: Takkede Henriette for et fint oplæg.  

 

Kort pause med kaffe med rundstykker  

 

Susanne startede GF (Mette Vibeke Nørgaard valgt som referent) 

 

1.  

Tom Sørensen blev valgt som dirigent.  

Tom gennemgik dagsorden og bemærkede at indkaldelse var udsendt to dage for sent, og bad om dispensation for 

dette, så GF kunne gennemføres – dette blev godkendt.   

 

2. 

Stemmetællere vælges hvis det bliver nødvendigt. 

 

3. 

Bestyrelsens beretning v/ næstformand Susanne Spetzler. 

 

I 2021 fik vi lavet helhedsplanen, I forbindelse med helhedsplanen blev der holdt et fælles møde på Vestervig  

Skole, hvor der kom mange gode input, som vi har arbejdet videre med. F.eks information og skiltning. Vi har besluttet 

at etablere en fælles hjemmeside, for området. Dette arbejde har haft vores store fokus. Vi forventer at den er brugbar 

omkring 1. maj, så den er tilgængelig inden turistsæsonen. I forbindelse med hjemmesiden skulle vores fælles 

kalender også gerne komme til at fungere bedre.  Vi opfordrer alle til at komme med input til kalenderen. Under 

punktet evt. viser vi det foreløbige arbejde med hjemmesiden, som stadig ikke er helt færdig.  Et andet af 

Landsbyklyngens helt store fokuspunkter har været og er, Fjordbadet / strandparken, i Krik. Lokalplanen er nu i en 4 

ugers høring. Men dette gælder lokalplanen på land. Der mangler stadig godkendelse fra Kystdirektoratet. 

Kystdirektoratet har bedt Thisted kommune om retningslinjer ifbm badesikkerhedsregler.  

På bordene kan se Vestervig borgerforenings nye brochure over vandrestier, den er i velkommen til at tage med jer. 

 

Der var ingen spørgsmål og beretningen blev godkendt.  

 

4. 

Regnskabsaflæggelse v/ Jette Koldtoft 

Regnskab blev gennemgået, ingen spørgsmål og Godkendt.  

 

 



5.  

Behandling af indkomne forslag. 

Ingen. 

 

6. 

Fastlæggelse af kontingent v/Jette Koldtoft 

privat medlemskab 100 kr.  

Virksomheder 500 kr. 

Foreninger 200 kr. 

Borgerforeninger 1000 kr. 

Landsbyklyngen forslår uændret kontingent, som blev godkendt.  

 

7. 

Fremlæggelse af budget til orientering. V Jette Koldtoft. 

Budgettet gennemgået.  

Ingen spørgsmål. 

 

8. 

Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter- 

 

Agger: 

Susanne Spetzler blev genvalgt til bestyrelsesmedlem  

Suppleant: Ingen valgt. 

 

Krik: 

Berit Fyhring blev valgt til bestyrelsesmedlem 

Lars Pilgaard blev valgt som suppleant.  

 

Vestervig:  

Kristina krabbe Brønager blev valg til bestyrelsesmedlem 

Tina Jensen-Sondrup blev valgt som Suppleant.  

 

Øvrige:  

Mette Vibeke Nørgaard blev genvalgt. 

 

9. 

Valg af 2 revisorer og 1 revisor suppleant: 

Margit Nørgaard blev genvalgt  

Leif Grønkjær blev genvalgt  

Suppleant: Conni Sørensen blev genvalgt.  

 

10.  

EVT 

Susanne Spetzler præsenterede Landsbyklyngens nye (og ikke færdige ) hjemmeside. 

Spørgsmål til Susannes fremlæggelse-  

Som det ser ud nu, kan man ikke se hele aktivitetskalenderen, dette ønskes.  

Grethe Johansen vil gerne være med i arbejdsgruppe når vi skal lave input til fanen – Vandre ruter / trampestier. 

 

Henriette Steffensen lavede reklame for den stor blomsterudstilling v/ ”blomstermanden” som i år kommer til at foregå 

i Vestervig i dagene – 4- 16 april 23. Udstillingen har titlen ” Bølgen ” og foregår v. Møllen, Kirken, Thinghuset og i 

Klosterparken. Se mere ”blomstermandens venner” på Facebook  



 

Susanne takkede for fremmøde og lukkede generalforsamlingen.  

 

Noter :  Der var 27 fremmødte deltagere, 2 personer blev ikke til GF.  

 

Næste møde aftalt til Fredag d. 31.3.23 kl. 15:00 i Kulhuset  ( Konstituering) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 


